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Utbildningsförvaltningen

Tisdagen den 18 oktober 2022, kl. 14:15 – 16:00

Närvarande

Anders Jolby, utbildningsförvaltningen
Christel Horsak, utbildningsförvaltningen
Åsa Ridne, utbildningsförvaltningen
Sara Bäckström, utbildningsförvaltningen
Paula Casimiro, utbildningsförvaltningen
Jan Lindström, utbildningsförvaltningen

Ingela Ritapuu-Rebo, Kommunal
Christina Uhrberg, Kommunal
Helen Hjertstedt-Jonsson, Lärarförbundet
Jessica Milch, Lärarförbundet
Malin Bjärnlid, Lärarnas Riksförbund
Anders Hellmér, Lärarnas Riksförbund
Sara Skagerström, Sveriges Skolledarförbund
Gustav Södling, Vision
Monica Johansson, Vårdförbundet

Nämndsärenden

MBL § 11 – förhandling

Bildningsnämndens internbudget för 2023 med plan för 2024-2028
Arbetsgivaren informerade enligt tidigare utskickade handlingar.

Lärarfackens yrkanden framgår av bilaga 1. Vision stödjer punkt 8 i yrkandena.
Arbetsgivaren avslår punkt 1.

Arbetsgivaren avslår punkt 2, dock med hänvisning till att detta ska hanteras i
handlingsplanen för HÖK 21.

Arbetsgivaren tillstyrker att en utvärdering genomförs enligt punkt 3.

Arbetsgivaren tillstyrker punkt 4 och en utvärdering ska genomföras.

Arbetsgivaren avslår punkt 5, men kommer att framföra prioriteringsbehov.

Arbetsgivaren avslår punkt 6, men en implementering ska genomföras inom
budgetramen.

Arbetsgivaren avslår punkt 7, utifrån att det inte går att garantera att intentionerna i
yrkandet kan uppfyllas.

Arbetsgivaren avslår punkt 8.
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Arbetsgivaren avslår punkt 9.

Arbetsgivaren avslår punkt 10, eventuella effektiviseringskrav kommer dock också
att ställas på central utbildningsförvaltning.

Vårdförbundets yrkanden framgår av bilaga 2. Lärarfacken stödjer Vårdförbundets
yrkanden.

Arbetsgivaren avslår yrkandena.

Kommunals yrkanden framgår av bilaga 3.
Arbetsgivaren avslår yrkandena.

Vision lämnade följande protokollsanteckning:
Vision ställer sig eniga till arbetsgivarens förslag. Vi vill dock ställa oss bakom
yrkandet från Lärarförbundet och Lärarnas Riksförbund om att införa ett tak för
antal elever per studie- och yrkesvägledare (SYV) då även Visions berörda
medlemmar under lång tid påtalat ett dylikt behov. 

Vårdförbundet lämnade följande protokollsanteckning:
Vårdförbundet ställer sig oenig med arbetsgivarens budgetförslag då vi helt saknar
både skrivningar om vårdgivaransvar för medicinska och psykologiska delen av
elevhälsa samt saknar riktade medel mot elevhälsa och specifikt skolsköterskor som
under lång tid har en hård arbetsbelastning som gör att vårt främsta uppdrag att
arbeta hälsofrämjande och förebyggande inte utvecklas.

Sveriges Skolledarförbund lämnade protokollsanteckning enligt bilaga 4.

Parterna konstaterar att oenighet föreligger mellan arbetsgivaren å ena sidan och
Kommunal, Lärarförbundet, Lärarnas Riksförbund, Sveriges Skolledarförbund och
Vårdförbundet. Protokollsanteckningar kommer att lämnas. Förhandlingen
avslutades ovan angiven dag.

Förhandlingen med Vision avslutades i enighet ovan angiven dag.
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Sammanträdet avslutades kl. 16:00.

Vid protokollet

Jan Lindström

Anders Jolby
Utbildningsförvaltningen

Ingela Ritapuu-Rebo Helena Hjertstedt-Jonsson
Kommunal Lärarförbundet

Malin Bjärnlid Sara Skagerström
Lärarnas Riksförbund Sveriges Skolledarförbund

Gustav Södling Monica Johansson
Vision Vårdförbundet


